

KEITH BANTING

Dr. Banting holds the Queen's Research Chair in Public Policy at Queen's University, Kingston, Canada. His current research focuses on ethnic diversity, multiculturalism and the welfare state. In this field, he is co-editor (with Will Kymlicka) of *Multiculturalism and the Welfare State: Recognition and Redistribution in Contemporary Democracies* (Oxford University Press, 2006), and co-editor (with Thomas Courchene and Leslie Seidle) of *Belonging? Diversity, Recognition and Shared Citizenship in Canada* (Institute for Research on Public Policy, 2007). He is the co-director, along with Will Kymlicka, of the Multiculturalism Policy Index project, which monitors the evolution of multiculturalism policies across the Western democracies. The MCP Index project is designed to provide information about multiculturalism policies in a standardized format that aids comparative research and contributes to the understanding of state-minority relations - see www.queensu.ca/mcp



Dr Banting est directeur de la chaire de recherche en politique publique de l'Université Queen's à Kingston, au Canada. Sa recherche actuelle porte sur la diversité ethnique, le multiculturalisme et l'État providence. Dans son domaine, il est coéditeur (avec Will Kymlicka) de *Multiculturalism and the Welfare State: Recognition and Redistribution in Contemporary Democracies* (Oxford University Press, 2006), et coéditeur (avec Thomas Courchene et Leslie Seidle) de *Belonging? Diversity, Recognition and Shared Citizenship in Canada* (Institut de recherche en politique publique, 2007). Il codirige, en compagnie de Will Kymlicka, le *Multiculturalism Policy Index project*, qui trace l'évolution des politiques sur le multiculturalisme dans les démocraties occidentales. Le *MCP Index project* est conçu pour fournir de l'information au sujet des politiques sur le multiculturalisme dans un format normalisé qui facilite la recherche comparative et contribue à la compréhension des relations entre l'État et les minorités. Veuillez consulter le www.queensu.ca/mcp.